
Zápisnica
z  rokovania Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 11.11.2010 

1. Otvorenie                                                                                                                                        

    Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  v Drahovciach  otvoril  a všetkých  prítomných  privítal
starosta  obce   Emil  Hubinák  v priestoroch  zasadačky  obecného  úradu.   Konštatoval,  že  je
prítomných 7 poslancov /ospravedlnení: Jozef Varačka/ a vyhlásil zasadanie za uznášania schopné. 

Predniesol program rokovania:

1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice)
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Žiadosť Lukáša Húšťavu o preskúmanie skutočností a odpredaj časti obecného pozemku
4. Žiadosť  Stanislava  Varačku  a  Branislavy  Varačkovej  o  prehodnotenie  uznesenia  zo

zasadania OZ č. 51/2010 zo dňa 16.09.2010
5. Návrh VZN č. 4/2010 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady

a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2011
6. Návrh VZN č. 5/2010 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2011
7. Návrh na zmenu rozpočtu č. 3/2010
8. Návrh programového rozpočtu na roky 2011 – 2013
9. Návrh VZN č. 6/2010 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým organizáciám,

ktoré plnia úlohy v záujme občanov
10. Protokol č. 2 o odovzdaní a prevzatí majetku obce do správy ZŠ s MŠ Drahovce
11. Návrh VZN č.  7/2010, ktorým sa mení VZN č.  2/2001 o nakladaní s komunálnymi

odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Drahovce
12. Návrh Rokovacieho poriadku 
13. Návrh VZN č. 8/2010 Povodňový plán záchranných prác obce
14. Návrh VZN č. 9/2010 Požiarny poriadok obce 
15. Žiadosť SZZ – ZO v Drahovciach o odpustenie dane za rok 2010 za Dom záhradkárov
16. MV SR, sekcia kontroly a inšpekčnej služby MV SR Bratislava -  podanie manželov

Komárekových
17. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva 
18. Rôzne 
19. Diskusia 
20. Návrh na uznesenie
21. Záver      

Starosta  obce  určil  za   overovateľov   zápisnice    z   dnešného  rokovania   OZ  p.  Jozefa
Brezovského a p. Stanislava Bednára. 

Program rokovania a overovatelia zápisnice boli schválení 
h l a s o v a n í m  č. 1 :
ZA : 7                                                 PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    
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58.
uznesenie

k Organizačnému zabezpečeniu  priebehu OZ

OZ v Drahovciach 
1. k o n š t a t u j e,  že OZ je uznášaniaschopné, pretože z celkového počtu 9 poslancov  je
prítomných 7 poslancov,
2. s c h v a ľ u j e  program dnešného zasadania obecného zastupiteľstva,
3.  u r č  u  j  e  overovateľov zápisnice z dnešného rokovania OZ p.  Jozefa Brezovského a p.
Stanislava Bednára.

2. Kontrola plnenia uznesení

P. Mária Varačková oboznámila prítomných s nesplnenými uzneseniami:
- uznesenie č. 26/2010 bod 1. - výkup pozemkov na Kalvárii - p. Varačková informovala, že výkup
pozemkov sa neuskutočnil, nakoľko niektorí vlastníci odmietli predať pozemok pod cestou vrátane
zeleného pásu, niektorí vlastníci odmietli predať zelený pás a ostatní sa vyjadrili, že keď predajú
všetci, aj oni predajú;
- uznesenie č. 42/2010 bod 3. – predloženie správy OFK o čerpaní svojich príjmov a príjmov z
rozpočtu obce – JUDr. Jozef Šoka sa k tomuto uzneseniu vyjadrí v rámci informácií  z činnosti
Komisie verejného poriadku, ekonomickej, dopravy a životného prostredia;
- uznesenie č. 47/2010 bod 2. - Komisia dopravy mala preveriť systém prevádzkovania obecného
autobusu a prevádzkový poriadok  -  JUDr.  Jozef  Šoka sa  k  tomuto  uzneseniu  vyjadrí  v  rámci
informácií z činnosti Komisie verejného poriadku, ekonomickej, dopravy a životného prostredia;
- uznesenie č. 51/2010 bod 6. - Komisia kultúry mala preveriť možnosti spolupráce pri zriadení
múzea  v  priestoroch  starej  fary  –  p.  Jozef  Brezovský  informoval  o  stretnutí  s  p.  farárom
Branislavom Rychlíkom, ktorý preverí možnosti dlhodobého prenájmu a na základe výsledku sa
vstúpi do jednania s Arcibiskupským úradom v Trnave;
- ostatné uznesenia sú splnené, alebo sa plnia priebežne.

59.
uznesenie

ku Kontrole plnenia uznesení 

OZ v Drahovciach
b e r i e   n a    v e d o m i e  plnenie uznesení z predošlých zasadaní OZ.   

3. Žiadosť Lukáša Húšťavu o preskúmanie skutočností a odpredaj časti obecného pozemku

JUDr. Jozef Šoka informoval, že na Komisii prejednávali opätovnú žiadosť p. Lukáša Húšťavu, v
ktorej žiada odpredaj 50 m2, ktoré bezpodmienečne potrebuje na stavbu rodinného domu, namiesto
pôvodných  96  m2.  Komisia  odporučila,  aby  po  stránke  technickej  v  súlade  s  budovaním
inžinierskych sietí a územným plánom obce posúdila stavebná komisia. Ekonomická komisia žiada
dodržať prijaté ustanovenia o cene za pozemok. 
Poslanci OZ o tom, aby predaj časti obecného pozemku posúdila Komisia podnikania, obchodu,
služieb, regionálneho rozvoja, stavebná a bytová rozhodli
h l a s o v a n í m  č. 2. :
ZA : 7                                                PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    
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60.
uznesenie

k žiadosti Lukáša Húšťavu o preskúmanie skutočností a odpredaj časti obecného pozemku

OZ v Drahovciach 
s c h v a ľ u j e,    aby predaj časti obecného pozemku p. Lukášovi Húšťavovi posúdila Komisia
podnikania, obchodu, služieb, regionálneho rozvoja, stavebná a bytová.

4. Žiadosť  Stanislava  Varačku  a  Branislavy  Varačkovej  o  prehodnotenie  uznesenia  zo
zasadania OZ č. 51/2010 zo dňa 16.09.2010 

JUDr. Jozef Šoka informoval o tom, že manželia Varačkoví doručili na obecný úrad novú žiadosť, v
ktorej žiadajú znížiť cenu za 1 m2, z dôvodu, že nie sú vybudované siete, je tam vysoké napätie
alebo rozdeliť parcelu č. 380 na dve časti a to parcelu o výmere 400 m2 a parcelu o výmere 395 m2
a následne odkúpiť parcelu o výmere 400 m2. Komisia doporučuje znížiť cenu na 10 € / m2 v
prípade odpredaja celého pozemku a dodržať  pôvodne stanovenú cenu 13,30 € /  m2 v prípade
predaja  časti  400  m2.  Manželom  Varačkovým  boli  uvedené  alternatívy  oznámené  a  doteraz
nereagovali, t.j. schvaľovať odpredaj pozemku môžeme až po ich vyjadrení.

61.
uznesenie

k žiadosti Stanislava Varačku a Branislavy Varačkovej o prehodnotenie uznesenia zo
zasadania OZ č. 51/2010 zo dňa 16.09.2010

OZ v Drahovciach 
1. b e r i e   n a   v e d o m i e   novú žiadosť manželov Varačkových o odpredaj obecného
pozemku a informácie o vybavovaní tejto žiadosti     
2. d o p o r u č u j e   žiadosť manželov Varačkových posúdiť stavebnou komisiou

5. Návrh VZN č. 4/2010 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady
a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2011  

P. Tatiana Salinská predložila návrh VZN č. 4/2010, podotkla, že v návrhu  VZN č. 4/2010 nie je
žiadne zvýšenie dane ani poplatkov v porovnaní s rokom 2010. Tento návrh VZN obsahuje tiež daň

za psa, ktorá je upravená na 3 €, nakoľko v minulom roku sa uvádzala aj s desatinnými číslami. 
JUDr. Jozef Šoka sa pri tejto príležitosti spýtal, či je nejaký problém s vyhotovovaním výmerov.
P. Tatiana Salinská mu odpovedala, že jedna osoba nedokáže spracovať súbežne výmery k dani z
nehnuteľnosti a poplatky za komunálne odpady, každá daň  je spracovávaná v inom programe a
tlačiareň  má určitú  kapacitu.  Navyše daňovník  má právo  zo zákona urobiť  zmeny v  daňovom
priznaní do 31.  januára,  tak musí čakať  na zmeny,  spracovať  ich a až  potom tlačiť  a  zasielať
výmery.
P. Juraj Surový navrhol zvýšiť daň za psa na 4 € z dôvodu, že obec platí vysoké čiastky za odchyt
psov, prečo by za odchyt psov mali platiť všetci, aj tí čo psa nemajú. 

Na zasadanie OZ sa dostavil Ing. Patrik Rapavý.

P. Jozef Maceka povedal, že psy, ktoré sa voľne pohybujú po uliciach, ohrozujú občanov a potom
ich obec odchytáva, nie sú tie, za ktorých majitelia platia dane. Navrhol tiež, aby boli od platenia
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dane za psa oslobodení občania, ktorí žijú sami a pes je ich jediným spoločníkom.
P. Tatiana Salinská reagovala, že zákon neumožňuje tento druh oslobodenia od dane za psa.
P. starosta dal hlasovať o zvýšení dane za psa na 4 €. 
H l a s o v a n í m    č.   3. :
ZA : 2                                                PROTI : 5                                      ZDRŽAL SA : 1    
poslanci tento návrh neprijali.

6. Návrh VZN č. 5/2010 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2011  

P. Tatiana Salinská predložila návrh VZN č. 5/2010 s informáciou, že ani v tomto návrhu  VZN č.
5/2010 nie je žiadne zvýšenie daní oproti minulému roku. 

Návrh VZN č. 4/2010 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné
stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2011    a
Návrh VZN č. 5/2010 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2011 boli schválené 
h l a s o v a n í m  č. 4. :
ZA : 8                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

62.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 4/2010 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady
a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2011 

a Návrhu VZN č. 5/2010 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2011

OZ v Drahovciach 
1. s c h v a ľ  u j  e     Návrh VZN č.  4/2010 o miestnych daniach a miestnom poplatku za
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce na kalendárny rok 2011
2. s c h v a ľ u j e    Návrh VZN č. 5/2010 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2011  
3. u k l a d á   zverejniť VZN č. 4/2010 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne
odpady a drobné stavebné odpady    a       VZN č. 5/2010 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok
2011 spôsobom v obci obvyklým

7. Návrh na zmenu rozpočtu č. 3/2010  

P. Anna Imrišíková predložila  Návrh na zmenu rozpočtu č. 3/2010 a vysvetlila z akého dôvodu
prichádza k zmene rozpočtu. 

Najskôr poslanci hlasovali o úprave rozpočtu z dôvodu navýšenia čiastky na odchodné a odmenu
vedúcej školskej jedálne
h l a s o v a n í m  č. 5. :
ZA :   8                                             PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

Návrh na zmenu rozpočtu č. 3/2010  bol schválený
h l a s o v a n í m  č. 6. : 
ZA : 6                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 2    
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63.
uznesenie

k Návrhu na zmenu rozpočtu č. 3/2010 

OZ v Drahovciach 
s c h v a ľ u j e       Návrh na zmenu rozpočtu č. 3/2010

8. Návrh programového rozpočtu na roky 2011 – 2013  

P.  Anna  Imrišíková  predložila  Návrh  programového  rozpočtu  na  roky  2011-2013.  Podrobne
informovala poslancov o jednotlivých položkách.
P. kontrolórka predložila stanovisko k rozpočtu obce Drahovce na r. 2011-2013. Konštatovala, že
návrh viacročného rozpočtu  obce na roky 2011 – 2013  je  spracovaný v súlade so všeobecne
záväznými právnymi predpismi, so všeobecne záväznými nariadeniami a internými predpismi obce
a bol  verejne sprístupnený spôsobom v obci  obvyklým.  Návrh rozpočtu  na rok 2011 odporúča
obecnému zastupiteľstvu schváliť a návrh viacročného rozpočtu na roky 2012 a 2013 zobrať na
vedomie.

Po rozprave a zodpovedaní doplňujúcich informatívnych otázok poslanci 
h l a s o v a n í m  č. 7. :
ZA : 7                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 1    
schválili návrh programového rozpočtu na rok 2011

64.
uznesenie

k Návrhu programového rozpočtu na roky 2011 – 2013 

OZ v Drahovciach 
1.   b e r i e   n a   v e d o m i e     stanovisko hlavnej kontrolórky obce Drahovce k   Návrhu
programového rozpočtu na roky 2011 – 2013  
2.   b e r i e   n a   v e d o m i e      Návrh programového rozpočtu na roky 2012-2013
3.   s c h v a ľ u j e       Návrh programového rozpočtu na rok 2011 

9. Návrh VZN č.  6/2010 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým organizáciám,
ktoré plnia úlohy v záujme občanov  

P.  Anna  Imrišíková  predložila  Návrh  VZN  č.  6/2010  o  o  poskytnutí  finančných  prostriedkov
neziskovým organizáciám, ktoré plnia úlohy v záujme občanov. Uviedla,  že všetky organizácie
dostanú rovným dielom, prípadná zmena navrhovanej výšky je možná v priebehu roku 2011. 

Návrh VZN č. 6/2010 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým organizáciám, ktoré plnia
úlohy v záujme občanov  bol schválený
h l a s o v a n í m  č.  : 8
ZA : 7                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 1    
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65.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 6/2010 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým organizáciám,
ktoré plnia úlohy v záujme občanov 

OZ v Drahovciach 
1. s c h v a ľ u j e    Návrh VZN č. 6/2010 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým
organizáciám, ktoré plnia úlohy v záujme občanov
2. u k l  a d á   zverejniť  VZN č.  6/2010 o poskytnutí finančných prostriedkov neziskovým
organizáciám, ktoré plnia úlohy v záujme občanov  spôsobom v obci obvyklým 

10. Protokol č. 2 o odovzdaní a prevzatí majetku obce do správy ZŠ s MŠ Drahovce

P.  Anna  Imrišíková  vysvetlila,  že  ide  o  navýšenie  hodnoty  budovy základnej  školy  z  dôvodu
prevedenej rekonštrukcie sociálnych zariadení dievčat vo výške 14.772,87 €.
Poslanci   h l a s o v a n í m  č. 9 :
ZA :  8                                              PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    
schválili odovzdanie majetku obce do správy ZŠ s MŠ Drahovce.

66.
uznesenie

k Protokolu č. 2 o odovzdaní a prevzatí majetku obce do správy ZŠ s MŠ Drahovce

OZ v Drahovciach 
s c h v a ľ u j e   odovzdanie majetku obce do správy ZŠ s MŠ Drahovce vo výške 14.772,87 €. 

11. Návrh  VZN  č.  7/2010,  ktorým sa  mení  VZN  č.  2/2001  o  nakladaní  s  komunálnymi
odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Drahovce

P. Tatiana Salinská už na minulom zasadaní OZ avizovala, že príde k dodatku VZN č. 2/2001, v
ktorom  sa  neuvažovalo  s  možnosťou  získania  finančných  prostriedkov  z  dôvodu  separovania
odpadu. 
Návrh VZN č. 7/2010, ktorým sa mení VZN č. 2/2001 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s
drobnými stavebnými odpadmi na území obce Drahovce poslanci schválili 
h l a s o v a n í m  č. 10 :
ZA :  8                                                PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

67.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 7/2010, ktorým sa mení VZN č. 2/2001 o nakladaní s komunálnymi odpadmi
a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Drahovce

OZ v Drahovciach 
1. s c h v a ľ  u j  e    návrh VZN č. 7/2010, ktorým sa mení VZN č.  2/2001 o nakladaní s
komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Drahovce
2. u  k  l  a  d  á    zverejniť  VZN č.  7/2010,  ktorým sa  mení  VZN č.  2/2001  o  nakladaní  s
komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Drahovce spôsobom v
obci obvyklým 
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12. Návrh Rokovacieho poriadku

P.  kontrolórka  Mgr.  Eva  Kukučková  predložila  návrh  rokovacieho  poriadku,  priblížila  o  čom
pojednáva a uviedla, že dôvodom na jeho prijatie je zmena zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom
zriadení. 
Návrh rokovacieho poriadku OZ v Drahovciach bol schválený
h l a s o v a n í m  č. 11 :
ZA : 8                                                PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

68.
uznesenie

k Návrhu Rokovacieho poriadku

OZ v Drahovciach 
s c h v a ľ u j e   návrh rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Drahovciach 

13. Návrh VZN č. 8/2010 Povodňový plán záchranných prác obce

JUDr.  Jozef Šoka upozornil  poslancov, že v návrhu nie sú zakomponované zmeny príslušných
zákonov,  preto  Komisia  odporúča  návrh  VZN  č.  8/2010  teraz  neschvaľovať,  až  po  doplnení
príslušných zmien.
Poslanci o neschvaľovaní VZN č. 8/2010 hlasovali
h l a s o v a n í m  č. 12 :
ZA :  8                                              PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

69.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 8/2010 Povodňový plán záchranných prác obce

OZ v Drahovciach 
b e r i e   n a   v e d o m i e     návrh VZN č. 8/2010 Povodňový plán záchranných prác obce a
stanovisko Ekonomickej komisie návrh VZN č. 8/2010 neschvaľovať v predloženom znení   

14. Návrh VZN č. 9/2010 Požiarny poriadok obce

P. Brezovský navrhol predložený návrh VZN č. 9/2010 konkretizovať pre obec Drahovce a až po
doplnení schvaľovať.
Poslanci o neschvaľovaní VZN č. 9/2010 hlasovali
h l a s o v a n í m  č. 13 :
ZA :  8                                              PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

70.
uznesenie

k Návrhu VZN č. 9/2010 Požiarny poriadok obce

OZ v Drahovciach 
b e r i e   n a   v e d o m i e     návrh VZN č. 9/2010 Požiarny poriadok obce
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15. Žiadosť SZZ – ZO v Drahovciach o odpustenie dane za rok 2010 za Dom záhradkárov

P.  Mária  Varačková  predložila  žiadosť  SZZ  -  ZO  v  Drahovciach  o  odpustenie  dane  za  Dom
záhradkárov za rok 2010. P. Tatiana Salinská sa vyjadrila, že SZZ - ZO v Drahovciach dane za rok
2010 uhradil, tak sa o tomto bode nehlasovalo.

16. MV SR,  sekcia  kontroly  a  inšpekčnej  služby  MV SR Bratislava  -  podanie  manželov
Komárekových

P. Mária Varačková prečítala sprievodný list MV SR, sekcie kontroly a inšpekčnej služby MV SR,
odbor  kontroly  k  spisu  manželov  Komárekových  o  postúpení  podania  jednotlivým subjektom.
Nakoľko spisový materiál pozostáva zo 16 strán a manželia Komárekoví boli prítomní na zasadaní
OZ,  p.  Juraj  Surový  ich  požiadal,  aby  oni  sami  priblížili  podstatu  podania.  PhDr.  Zuzana
Komárková sa dostavila na zasadanie z dôvodu riešenia dvoch záležitostí:
1. nedostala odpoveď na žiadosť o sprístupnenie informácií zo dňa 10.11.2009;
2. zaujíma ju, či sú poslanci informovaní o jej podaniach na obec, spisových materiáloch a liste od

prokurátora.
Starosta  obce  odpovedal,  že  na  všetky  podania  v  zmysle  zákona  o  slobodnom  prístupe  k
informáciám bolo odpovedané, ale ešte preverí odpoveď na túto konkrétnu žiadosť.
PhDr. Komárková sa ďalej informovala na spôsob informovanosti občanov, ktorým vznikli škody v
súvislosti  so zvýšenou hladinou spodných vôd, o možnosti požiadať  príspevok na odškodnenie.
Zdalo sa jej nedostatočné informovať prostredníctvom oznamu v obecnom rozhlase a v kostole,
pýtala sa, prečo nebol oznam aj na internetovej stránke obce. 
Po krátkej rozprave, p. Juraj Surový zhrnul, že bolo odškodnených asi 400 občanov. 
P. Mária Varačková dodala, že nevieme menovite komu čiastka bola vyplatená, na obecnom úrade
sa spisoval zoznam žiadateľov, ktorý sa zasielal na Úrad vlády, ale zoznam občanov, ktorým Úrad
vlády finančné prostriedky zaslal nebol obci poskytnutý.
Ako  vyplynulo  z  rozpravy,  poslanci  neboli  informovaní  o  všetkých  podaniach  manželov
Komárekových,  pán  starosta  odpovedal,  že  na  riešenie  stavebných  podaní  máme  zmluvu  so
Spoločným úradom samosprávy so sídlom v Trebaticiach, kde odborní zamestnanci tohto úradu
riešia podania týkajúce sa stavebníctva. List od prokurátorky bol postúpený na stavebný úrad a o
riešení bude pán starosta informovať OZ na najbližšom zasadaní.
Na otázku p. Jozefa Maceku, čo vlastne chcú dosiahnuť ohľadom svojich podaní, PhDr. Zuzana
Komárková odpovedala, že žiadajú, aby bola dodržaná zákonnosť vo všetkých bodoch. Podania sa
ťahajú od roku 2009 a doteraz neprišlo k adekvátnemu riešeniu. Ide o 12-stranový výpočet porušení
zákonnosti,  ako  povedala  PhDr.  Zuzana  Komárková,  museli  žiadosti  postúpiť  na  Ministerstvo
vnútra SR a starosta obce v súčasnosti dostal upozornenie prokurátorky. 
Mgr. Eva Kukučková – kontrolórka obce sa vyjadrila, že akonáhle dá podnet prokurátor, má byť na
OZ prejednaný a majú byť prijaté opatrenia. 
Starosta obce doplnil, že podanie postúpil na Krajský stavebný úrad, ktorý celú záležitosť posúdi. 
Na  otázku  PhDr.  Zuzany  Komárkovej,  prečo  poslanci  nie  sú  informovaní  o  upozornení
prokurátorky, p. starosta odpovedal, že stavebné záležitosti v obci rieši stavebná komisia a stavebný
úrad: Ing. Magula a p. Magulová, nakoľko on nie je odborníkom v týchto záležitostiach.
PhDr.  Zuzana Komárková reagovala,  že zodpovednosť  je na starostovi  obce, on je štatutárnym
zástupcom obce.
Mgr. Eva Kukučková sa vyjadrila, že si do budúceho zasadania OZ celý materiál preštuduje a na
nasledujúcom zasadaní OZ sa k tejto záležitosti vyjadrí.
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71.
uznesenie

k podaniu MV SR, sekcia kontroly a inšpekčnej služby MV SR Bratislava - manželia
Komárekoví

OZ v Drahovciach 
1. b e r i e   n a    v e d o m i e   informácie PhDr. Zuzany Komárkovej
2. d o p o r u č u j e   starostovi obce predložiť na najbližšie rokovanie OZ informáciu o podnete
prokurátorky zo dňa 15.10.2010 a návrh na odstránenie vzniknutých nedostatkov

17. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva  

JUDr.  Jozef  Šoka -  predseda  Komisie  verejného  poriadku,  ekonomickej,  dopravy a  životného
prostredia informoval o OFK, ktorý nevedie účtovníctvo v súlade s predpismi, predseda OFK bol
požiadaný,  aby  do  konca  novembra  zabezpečil  odstránenie  nedostatkov  a  predložil  komisii
účtovníctvo na kontrolu. 
Komisia preverila možnosť prevádzkovania autobusu pre potreby OFK a obce, čo nie je v rozpore s
príslušnými zákonnými ustanoveniami. Prevádzkový poriadok doporučila  vypracovať OFK.
Ďalej sa zaoberali sťažnosťami, nakoľko sú v riešení, informovať OZ bude až po doriešení. 

P. Jozef Brezovský - člen Komisie športu, kultúry, vzdelávania, zdravotnej a sociálnej informoval o
zasadaní  komisie,  na  ktorom riešili  žiadosť  p.  Pavla  Cesneka  o  sociálnu  výpomoc  –  jediným
príjmom manželov Cesnekových sú ich invalidné dôchodky, majú nedoplatok za dodávku plynu vo
výške 325,84 €, mladšieho syna musia denne doprevádzať do školy v Piešťanoch. Komisia navrhuje
vyriešiť momentálne nepriaznivú situáciu výpomocou vo výške 100 €. 
Zaoberali  sa možnosťou využitia  priestorov starej  fary na zriadenie historickej  izby,  o  čom sa
hovorilo pri kontrole plnenia uznesení.
Ďalej sa zaoberali prípravou posedenia pre dôchodcov, ktoré sa uskutoční 18.11.2010. Členovia
komisie, prípadne starosta obce navštívia po dohode s príbuznými občanov 85-ročných a starších v
ich domácnosti a obdarujú ich malým darčekom podľa možností rozpočtu. 
Mgr.  Jana Lajchová informovala  o súťaži  Kniha roka,  do ktorej  už dnes boli  zaslané 3 knihy
požadované pre účasť v súťaži.
Taktiež sa zaoberali prípravou vianočnej kapustnice v spolupráci s Červeným krížom a Jednotou
dôchodcov.
Starosta obce informoval, že kotle na varenie v kultúrnom dome sú nefunkčné, Úrad vlády sme
požiadali o odškodnenie, zatiaľ nemáme odpoveď. 
Ďalej p. starosta doplnil k posedeniu s dôchodcami, že boli zaslané pozvánky všetkým dôchodcom
nad 70 rokov. P. Jana Zajacová pripraví zoznam občanov 85 ročných a starších a o hodnote darčeku
sa rozhodne po posedení s dôchodcami, podľa zostatku čiastky vymedzenej rozpočtom.

Návrh Komisie na sociálnu výpomoc pre rodinu p. Pavla Cesneka bol prehodnotený na 300 € a
poslanci
h l a s o v a n í m  č. 14 :
ZA :  6                                              PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 2    
schválili sociálnu výpomoc na základe predložených dokladov vo výške 300 €.
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72.
uznesenie

k Informáciám zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva 

OZ v Drahovciach 
1. b e r i e   n a   v e d o m i e   informácie zo zasadaní Komisií
2. s c h v a ľ  u  j  e   sociálnu výpomoc pre p.  Pavla Cesneka vo výške 300 € na základe
predložených dokladov.

18. Rôzne

Starosta obce dal slovo prítomným občanom.

P. Miroslav Janovský sa informoval, ako je to s jeho návrhom na spracovanie odpadu. 
JUDr.  Jozef  Šoka zhodnotil  nápad ako  výborný,  nevie odpovedať,  prečo sa ďalej  nekonalo,  v
súčasnosti sa upravuje projekt zberného dvora a kompostoviska, bolo by vhodné začleniť potrebné
priestory do projektovej dokumentácie.
P.  starosta  doplnil,  že  keď  príde  spracovaná  projektová  dokumentácia,  zavolá  p.  Miroslava
Janovského na jednanie.

P. Ľubomír Matúš z Hlavnej ulice sa pýtal, či sa plánuje zokruhovať obecný vodovod.
Starosta odpovedal, že sa asi zabudlo v projekte a pri realizácii prác sa musí projekt dodržať. 
P. Juraj Surový doplnil, že takých miest v obci je určite viac.
P. Ľubomír Matúš informoval, že o odber vody majú záujem všetci občania na Hlavnej ulici od
Školskej ulice po Kalváriu.
P. starosta povedal, že je potrebné riešiť všetky chýbajúce okruhy a tiež nové ulice.
P. Jozef Brezovský doplnil, že je potrebné osloviť projektanta.
P.  Jozef  Maceka doplnil,  že by bolo vhodné osloviť  pôvodného projektanta,  ktorý projektoval
vodovod. 
Poslanci  doporučujú  starostovi  preveriť  možnosť  spracovania  projektovej  dokumentácie  na
zokruhovanie nezokruhovaných častí obce a novovzniknuté ulice.

P. Anna Imrišíková predložila návrh, aby audítorom obce Drahovce na overenie riadnej účtovnej
uzávierky obce Drahovce, ktorá sa zostavuje za obdobie začínajúce 1. januárom 2010 bol audítor:
Ing. Veronika Tibenská, audítor č. liecencie 622, IČO: 34618490
h l a s o v a n í m  č. 15 :  
ZA : 8                                              PROTI : 0                                ZDRŽAL SA : 0

Mgr. Eva Kukučková oboznámila poslancov s možnosťou preplatiť starostovi obce nevyčerpanú
dovolenku  za  roky  2009  a  2010,  nakoľko  si  ju  nemohol  čerpať  z  dôvodu  zaneprázdnenosti.
Preplatenie  nevyčerpanej  dovolenky  u  starostov  pri  ukončení  volebného  obdobia  podlieha
schváleniu poslancami. Ide o čiastku zhruba 7.000 € spolu za obidva roky.
P. starosta povedal, že ešte nejaké dni dovolenky si do konca volebného obdobia vyčerpá.
Zástupca  starostu  dal  hlasovať  o  preplatení  dovolenky  p.  starostu  za  rok  2010  a  zostatku
nevyčerpanej dovolenky za r. 2009.
H l a s o v a n í m  č. 16 :  
ZA : 6                                              PROTI : 1                                ZDRŽAL SA : 1 
poslanci preplatenie dovolenky schválili.
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73.
uznesenie 

k bodu Rôzne

OZ v Drahovciach
1. b e r i e   n a   v e d o m i e   pripomienky a požiadavky občanov
2. s c h v a ľ u j e     za audítorku obce Drahovce na overenie riadnej účtovnej uzávierky obce
Drahovce, ktorá sa zostavuje za obdobie začínajúce 1.  januárom 2010 Ing. Veroniku Tibenskú,
audítor č. liecencie 622, IČO: 34618490
3. d o p o r u č u j e   starostovi obce preveriť možnosť spracovania projektovej dokumentácie na
zokruhovanie nezokruhovaných častí obce a novovzniknuté ulice
4. s c h v a ľ u j e   preplatenie dovolenky za rok 2010 a preplatenie zostávajúcej časti dovolenky
za rok 2009.

19. Diskusia

P. Jozef Maceka sa pýtal kto vykonáva opravu sociálnych zariadení na škole.
P. starosta odpovedal, že PVOD Drahovce, boli predložené tri ponuky a on vybral najlacnejšieho
dodávateľa – PVOD Drahovce. 
P. Jozef Brezovský sa pýtal, prečo k výberu dodávateľa nebol prizvaný niekto z poslancov.
P. starosta odpovedal, že išlo o nízku sumu a podľa zákona mohol vybrať on sám, najmä vzhľadom
k tomu, že finančné prostriedky je nutné vyčerpať do konca kalendárneho roka.

P. Jozef Maceka sa ďalaj pýtal ako je to s prístreškom pred domom smútku. 
P. starosta odpovedal, že oslovil tri firmy, keď predložia ponuky, vyberie najlacnejšieho. 
P. Jozef Maceka doporučil, aby pri výbere dodávateľa bol niekto z poslancov.
JUDr. Jozef Šoka odporučil všetkých členov stavebnej komisie.
P. Jozef Maceka namiesto seba navrhol p. Jozefa Brezovského. 
K  výberu  dodávateľa  na  prekrytie  priestoru  pred  domom smútku  p.  starosta  prizve  p.  Jozefa
Brezovského, p. Juraja Surového a Ing. Patrika Rapavého.

P. Jozef Maceka žiadal informáciu prečo PVOD Drahovce v roku 2007 vyfakturovalo práce vo
výške 32.000 Sk  za úpravu priestoru, kde má byť umiestnená ČOV, napriek tomu, že tieto práce
prevedené neboli. Uviedol, že šofér, ktoré je uvedený na staske sa vyjadril, že on v tom čase žiadne
práce pre obecný úrad nevykonával.
P. starosta sa zaviazal preveriť túto záležitosť na PVOD Drahovce a na nasledujúcom zasadaní OZ
informovať poslancov.

Mgr. Eva Kukučková sa ospravedlnila, nakoľko bol vyčerpaný program, rozlúčila sa a odišla zo
zasadania OZ.

Mgr.  Jana Lajchová  sa pýtala,  ako  sa realizuje  doprava družstva basketbalistiek  na zápasy do
Piešťan.
P. starosta odpovedal, že obecným autobusom.

P. Jozef Maceka odišiel zo zasadania OZ.

P.  starosta  upresnil  po  dohode  s  poslancami  dátum  a čas  posledného  zasadania  OZ  na  deň

19.11.2010 o 17.00 hod.
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74.
uznesenie 

k bodu Diskusia

OZ v Drahovciach
b e r i e   n a   v e d o m i e   informácie starostu obce Drahovce.  

19. Návrh na uznesenie

P. Mária Varačková prečítala znenie uznesení. OZ v Drahovciach schvaľuje uznesenia z rokovania
OZ v Drahovciach, konaného dňa 11.11.2010 tak ako boli prednesené
h l a s o v a n í m  č. : 17 
ZA :  7                                             PROTI : 0                                ZDRŽAL SA : 0

75.
uznesenie 

k návrhu na uznesenie

OZ v Drahovciach
s c h v a ľ u j e  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach konaného dňa 11.11.2010.

10. Záver

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval poslancom za účasť a rokovanie
OZ ukončil.

Drahovce 18.11.2010                                                                Zapísala : Mária Varačková

Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov

                                                                                                    .........................................
                                                                                                             Emil Hubinák
                                                                                                              starosta obce

Jozef Brezovský .........................................              Stanislav Bednár .........................................
                           overovateľ                                                                    overovateľ
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Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov

13/13

Hlasovanie poslancov na zasadaní Obecného zastupite ľstva 

Meno poslanca 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17
Bednár Stanislav + + - + + 0 + + + + + + + 0 + + +
Brezovský Jozef + + - + + + + + + + + + + + + 0 +
Mgr. Lajchová Jana + + + + + + + + + + + + + + + + +
Maceka Jozef + + - + + 0 0 0 + + + + + 0 + - X
Ing. Rapavý Patrik X X 0 + + + + + + + + + + + + + +
Surový Juraj + + + + + + + + + + + + + + + + +
JUDr. Šoka Jozef + + - + + + + + + + + + + + + + +
Varačka Jozef X X X X X X X X X X X X X X X X X
Zurek Milan + + - + + + + + + + + + + + + + +

Drahovce 16.11.2010  
Spôsob značenia hlasovania: ZA +

PROTI -
ZDRŽAL SA 0
NEBOL PRÍTOMNÝ X

v Drahovciach  d ňa 11.11.2010


